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ZAPISNIK O RADU 27. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 26.04.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-670/23 

Datum: 26.04.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

4. Jasmin Ademović 

5. Samir Bejić 

6. Toni Vukadin 

7. Adi Škaljić 

8. Amra Zulfikarpašić 

9. Alen Girt 

10. Mirela Džehverović 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Lajla Ćosović 

14. Srđan Simonović 

15. Vedad Deljković 

16. Dragan Stevanović 

17. Elvedin Korora 

18. Muamer Mekić 

19.  Almedin Miladin 
20. Bajro Biber 

21. Robert Pleše 

22. Seid Škaljić 

23. Željko Majstorović 

24. Vedran Dodik 

25. Drago Jurić 

26. Enisa Spahić 

27. Jasmin Skorupn 

28. Srđan Srdić 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Anja Margetić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

4. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

5. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

6. Aida Bajramović, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove 

Gradske uprave  

7. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

8. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove 
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9. Amir Vrca, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi za poslove 

Gradskog vijeća 

10. Sabina Hadžiahmetović, šef Odjeljenja Stručne službe za poslove kabineta i poslove 

Gradske uprave  

11. Zinaida Čengić, šef Odjeljenja za poslove međunarodne saradnje 

12. Nedžad Fazlija, šef Odsjeka za obrazovanje i sport u Gradskoj službi za obrazovanje, 

sport, kulturu i mlade.  

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici, 

trenutno, prisustvuje 21 gradski vijećnik i da niti jedna vijećnik nije najavio izostanak, 

odnosno kašnjenje.   

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da se sjednici pridružio 

i gradski vijećnik Seid Škaljić te da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

26. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.03.2023. godine. 
 

Kosntatovao  je da su se još dva gradska vijećnika pridružila radu sjednice. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je Zapisnik o radu 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

29.03.2023. godine. 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o 

aktima koji su naknadno dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice, u formi 

prijedloga po hitnom postupku, a što zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 
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1. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 8. Međunarodni festival književnosti „Bookstan. No East. No West. 2023“, broj 

01/10-04-3669/23 od 18.04.2023. godine 

2. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 14. Balet Fest Sarajevo 2023, broj 01/10-04-3665/23 od 18.04.2023. godine 

3. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 29. Sarajevske večeri muzike SVEM 2023, broj 01/10-04-3664/23 od 

18.04.2023. godine 

4. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 9. Festival dječije umjetnosti FEDU 2023, broj 01/10-04-3668/23 od 

18.04.2023. godine 

5. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 27. Festival „Baščaršijske noći“, broj 01/10-04-3671/23 od 18.04.2023. godine 

6. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 63. Internacionalni teatarski festival MESS 2023, broj 01/10-04-3663/23 od 

18.04.2023. godine 

7. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Međunarodni muzički festival Jazz Fest Sarajevo 2023, broj 01/10-04-3672/23 

od 18.04.2023. godine 

8. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Sarajevo Big Band 2023, broj 01/10-04-3670/23 od 18.04.2023. godine 

9. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 62. Međunarodni književni festival „Sarajevski dani poezije 2023“, broj 01/10-

04-3667/23 od 18.04.2023. godine 

U raspravi o iznesenom proceduralnom prijedlogu, svoje mišljenje je iznijela gradska 

vijećnica Amra Zulfikarpašić, a dodatno obrazloženje proceduralnog prijedloga je dao 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, većinom  glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  tri  glasa 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedna gradski vijećnik se 

nije izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima da se 

nevadeni akti razmatraju u formi prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, 

a odlučuje odvojeno. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su se radu sjednice 

pridružili i gradski vijećnici  Srđan Simonovića, Samir Bejića i Almedin Miladina te da 

sjednici prisustvuje 26 gradskih vijećnika. 

***** 

U jedinstvenoj raspravi o proceduralnom prijedlogu da se predloženi akti razmatraju po hitnom 

postupku u formi prijedloga, svoje mišljenje je iznio gradski vijećnik Seid Škaljić. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, četiri glasa „protiv“ i  uz jedan 

„suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnik se nisu izjasnila) usvojilo 

je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 
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Grad Sarajevo 8. Međunarodni festival književnosti „Bookstan. No East. No West. 2023“ 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, četiri glasa „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnik se nisu izjasnila)  

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo „14. Balet Fest Sarajevo 2023“ razmatra u formi prijedloga po 

hitnom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i uz jedan 

„suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnik se nisu izjasnila) usvojilo 

je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo „29. Sarajevske večeri muzike SVEM 2023“ razmatra u formi prijedloga po 

hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnik se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo „9. Festival dječije umjetnosti FEDU 2023“ razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i uz jedan  

„suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnik se nisu izjasnila) usvojilo 

je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo „27. Festival „Baščaršijske noći 2023“ razmatra u formi prijedloga po 

hitnom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnik se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo „63. Internacionalni teatarski festival MESS 2023“ razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i  bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo „Međunarodni muzički festival Jazz Fest Sarajevo 2022“ razmatra 

u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo „Sarajevo Big Band 2023“ razmatra u formi prijedloga po 

hitnom postupku. 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-26-festival-bascarsijske-noci-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-26-festival-bascarsijske-noci-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-dodjeli-nagrade-graham-bamford-amela-trbic/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-medjunarodni-muzicki-festival-jazz-fest-sarajevo-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-medjunarodni-muzicki-festival-jazz-fest-sarajevo-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-7-medjunarodni-festival-knjizevnosti-bookstan-no-east-no-west-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-sarajevo-big-band-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-sarajevo-big-band-2022/
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 62. Međunarodni književni festival „Sarajevski dani poezije 2023“ 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

*** 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su upućeni Gradskom vijeću na razmatranje, u formi prijedloga po skraćenom postupku, 

a što zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan 

Đonko) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edita 

Alaim) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Faris 

Šehović) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Miodrag 

Spasojević) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Delimustafić) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Prnjavorac) 

7. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azra 

Husić) 

8. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu izgradnje pješačkog mosta iz ulice Bihaćka 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada 

Bakua, Republika Azerbejdžan 

10. Prijedlog Odluke o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

Poslje rasprave u kojoj je učestvovao gradski vijećnik Seid Škaljić, na poziv 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima da se 

nevadeni akti  razmatraju u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena 

rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

U raspravi je svoje mišljenje iznijela gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, dodatno 

obrazloženje u vezi sa proceduralnim pitenjm je dao predsjedavajući Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva Jasmin Ademović, a obrazloženje hitnosti u ime predlagača, iznio je 

Nedžad Fazlija iz Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i mlade koja je obrađivač 

materijala. Dalje su u raspravi, o razmatranom procedrualnom pitanju učestvovali 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, gradska vijećnica Amra 

Zulfikarpašić i  zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan 

Stevanović. 
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***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da se radu sjednice 

pridružio i gradski vijećnik  Muamer Mekić te da sjednici prisustvuje 27 gradskih vijećnika. 

***** 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i uz dva 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Kenan Đonko) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo),  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Edita Alaim) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedanaest gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Faris Šehović) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Miodrag Spasojević) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i uz 

jedan „suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo)   

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Edin Delimustafić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Jasmin Prnjavorac) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Azra Husić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) usvojilo je 

proceduralni prijedlog da se Odluka o pristupanju Projektu izgradnje pješačkog mosta iz ulice 

Bihaćka razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina i Grada Bakua, Republika Azerbejdžan razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i uz jedan 

„suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluke o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

**** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je dnevni red 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan 

Đonko) 

2. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edita 

Alaim) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Faris 

Šehović) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Miodrag 

Spasojević) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edin 

Delimustafić) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Prnjavorac) 

7. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azra 

Husić) 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva 

9. Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu izgradnje pješačkog mosta iz ulice Bihaćka 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada 

Bakua, Republika Azerbejdžan 

11. Prijedlog Odluke o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

12. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 8. Međunarodni festival književnosti „Bookstan. No East. No West. 2023“ 

13. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 14. Balet Fest Sarajevo 2023 
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14. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 29. Sarajevske večeri muzike SVEM 2023 

15. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 9. Festival dječije umjetnosti FEDU 2023 

16. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 27. Festival „Baščaršijske noći“ 

17. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 63. Internacionalni teatarski festival MESS 2023 

18. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Međunarodni muzički festival Jazz Fest Sarajevo 2023 

19. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Sarajevo Big Band 2023 

20. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 62. Međunarodni književni festival „Sarajevski dani poezije 2023“ 

21. Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. godini 

22. Nacrt Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I 

Kotromaniću 

23. Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

24. Informacija o izgradnji biciklističke staze na području općine Novo Sarajevo 

25. Informacija o realizaciji projekta „Izrada Glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije 

objekta bivše zgrade SDK kod Vječne vatre“ 

26. Informacija o postupku uknjižbe objekta Vijećnice 

27. Informacija o  postupku naplate sredstava iz bankovne garancije po ugovoru o javnom 

dočeku Nove 2023. godine  

28. Informacija o uspjehu učenika srednjih škola na području grada Sarajeva u školskoj 

2021./2022. godini 

29. Informacija o upisu učenika u srednje škole na područja grada Sarajeva u školskoj 

2022./2023. godini 

30. Informacija o aktivnostima Grada Sarajeva na zaštiti sarajevskog ćevapa kao autohtonog 

domaćeg proizvoda 

31. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Ad 1)  

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Kenan Đonko) 

Ad  2)  

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edita 

Alaim) 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Faris Šehović) 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Miodrag 

Spasojević) 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Edin Delimustafić) 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Prnjavorac) 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azra 

Husić) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od  1. do 

7. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se 

nije izjasnio)  usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 1. do 7. dnevnog reda vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnog tijela su dostupna 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  jednim 

glasom „protiv“ i uz jedan „suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska 

vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan Džonko), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Edita 

Alaim), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se 
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nije izjasnilo),  usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Faris Šehović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Miodrag Spasojević), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila),  usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Edin Delimustafić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Jasmin Prnjavorac), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azra 

Husić), kako je predložena. 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrala nadležna radna tijela: Administrativna komisija, Odbor za 

budžet i finansije te Komisija za Statut i akte.  Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim 

vijećnicima. 

Odbor za budžet i finansije je na Prijedlog Odluke uložio amandmane koji su dostupni u 

materijalu kao i očitovanje predlagača koji je prihvatio sva rješenja iz uloženih amandmana.   
 

Uvodno izlaganje je podnjela gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su  gradski vijećnik Seid Škaljić i gradski vijećnik 

Alen Girt. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva, kako 

je predložena i izmijenjena  prihvaćenim riješinjema iz prihvaćenih amandmana. 
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Ad 9) 

Prijedlog Odluke o pristupanju Projektu izgradnje pješačkog mosta iz ulice Bihaćka 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrala nadležna radna tijela: Odbor za javne službe, infrastrukturu i 

javni saobraćaj i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

Uvodno izlaganje je podnjela gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

 

U raspravi koja je uslijedila svoja mišljenja su razmijenili gradska vijećnica Biljana 

Lazarević, gradski vijećnik Toni Vukadin gradski vijećnik Robert Pleše i zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, a odgovore na pitanja i dodatna 

obrazloženja je dala gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Gradski vijećaniki Seida Škaljića je podnio amandman na predloženu odluku:  

„u članu 4. predložene odluke iza tekst „Federacije BiH“ dodaje se „ ,“(zarez) i teskt“ a 

ukoliko to ne bude moguće iz predloženog izvora, predložit će se Gradskom vijeću drugi izvor 

finansiranja“.  

Gradonačelnica Benjamina Karić se izjasnila da prihvaća rješenje iz podnesenog 

amandmana. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan  gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o pristupanju Projektu izgradnje pješačkog mosta iz ulice Bihaćka, 

kako je predložena i dopunjena rješenjem iz prihvaćnog amandmana.  

 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada 

Bakua, Republika Azerbejdžan 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrala nadležna radna tijela: Komisija za međunarodnu suradnju i  

Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje je podnjela gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi je učestvovao gradski vijećnik Adi Škaljić.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet  gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada 

Bakua, Republika Azerbejdžan, kako je predložena.  
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Ad 11) 

Prijedlog Odluke o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija 

Prijedlog Odluke je razmatrala i  Komisija za Statut i akte čije mišljenje je dostupno gradskim 

vijećnicima.   

U prilogu materijalu je i mišljenje gradonačelnice Grada Sarajeva. 

 

Uvodno izlaganje je podnio predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović u 

funkciji predsjedavajućeg Administrativne komisije Gradskog vijeća u kome je istakao da je 

Administrativna komisija razmotrila detaljno mišljenje Gradonačelnice kao i mišljenje 

Komisije za Statut i akte i uvažila je određene primjedbe te je, u  ulozi ovlaštenog predlagača, 

utvrdila amandmane na Prijedlog Odluke koji su postali sastavni dio predložene odluke i 

podsjetio na propisanu proceduru odlučivanja o podnesenim amandmanima.   
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je i usmeno obrazložila ranije dato 

pismeno mišljenje o predloženoj odluci.  
 

U raspravi su učestvovali gradska vijećnica Alma Čengić, zamjenik predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradski vijećnik Seid Škaljić i gradski vijećnik 

Vedran Dodik.  

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji predsjedavajućeg 

Administrativne komisije pročitao očitovanje o mišljenju Gradonačelnice, Administrativne 

komisije, ovlaštenog predlagača materijala.  

Uslijedila je kratka rasprava gradonečelnice Benjamine Karić i gradskog vijećnika 

Vedrana Dodika. Zatim se, na traženje, GradsKom vijeću obratio i pravobranilac Grada 

Sarajeva Admir Jusufbegović.  
Raspravu je nastavio gradski vijećnik Almedin Miladin. 

 

Na zahtjev Kluba gradskih vijećnika „SMS-Savez za Stari Grad - Srđan Srdić“, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio pauzu u trajanju od pet 

minuta.   

***** 

Sjednica je nastavila s radom nakon najave predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina 

Ademovića.    

Gradski vijećnik Vedran Dodik, predsjedavajući Kluba gradksih vijećnika „SMS-Savez za 

Stari Grad-Srđan Srdić“,  je upoznao Gradsko vijeće sa razlozima za traženje pauze.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, Gradsko vijeće se izjasnilo sa 13 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i uz sedam 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri  gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

o Prijedlogu Odluke o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

Gradski vijećnik Seid Škaljić je izrazio sumnju u rezultate glasanja.  

Uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje u kome su se gradski vijećnici, na poziv sekretara 

Gradskog vijeća Mile Eminović,  izjasnili kako slijedi.  

1. Gradski vijećnik Almedin Miladin: PROTIV 

2. Gradski vijećnica Biljana Lazarević: ZA 
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3. Gradski vijećnica Danijela Šahat: ZA 

4. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović: ZA 

5. Gradski vijećnik Samir Bejić: ZA 

6. Gradski vijećnik Toni Vukadin: ZA 

7. Gradski vijećnik Adi Škaljić: ZA 

8. Gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić: PROTIV 

9. Gradska vijećnik Alen Girt: SUZDRŽAN 

10. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Mirela Džehverović: ZA  

11. Gradski vijećnik Ratko Orozović: ZA 

12. Gradska vijećnica Alma Čengić: PROTIV  

13. Gradska vijećnica Lajla Ćosović: ZA 

14. Srđan Simonović (nije prisutan) 

15. Gradski vijećnik Vedad Deljković: ZA 

16. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan Stevanović: 

SUZDRŽAN 

17. Elvedin Korora (nije prisutan) 

18. Gradski vijećnik Muamer Mekić: ZA 

19. Gradski vijećnik Bajro Biber: SUZDRŽAN 

20. Gradska vijećnica Robert Pleše: ZA 

21. Gradski vijećnik Seid Škaljić: SUZDRŽAN 

22. Gradski vijećnik Željko Majstorović: SUZDRŽAN 

23. Gradski vijećnik Vedran Dodik: ZA 

24. Gradski vijećnik Drago Jurić: SUZDRŽAN 

25. Gradska vijećnica Enisa Spahić: SUZDRŽANA 

26. Jasmin Skorupan (nije prisutan) 

27. Gradski vijećnik Srđan Srdić: SUZDRŽAN 

28. Gradski vijećnik Alem Logo: ZA 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je iznjela rezultate pojedinačnog glasanja: 14 

gradskih vijećnika je glasalo „za“, dva gradska vijećnika su bila “protiv“, devet gradskih 

vijećnika je bilo „suzdržano“, a tri gradska vijećnika se nisu izjasnila. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je konstaovao da 

Gradsko vijeće nije usvojilo predloženu Odluku o osnivanju Službe Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva. 

Na zahtjev gradskog vijećanika Tonija Vukadina, sekretar Gradskog vijeća Mila 

Eminović je ponovo pročitala imena  gradskih vijćenika koji su prodržali predloženu odluku.  
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Ad 12) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 8. Međunarodni festival književnosti „Bookstan. No East. No West. 2023 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 14. Balet Fest Sarajevo 2023 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 29. Sarajevske večeri muzike SVEM 2023 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 9. Festival dječije umjetnosti FEDU 2023 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 27. Festival „Baščaršijske noći“ 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 63. Internacionalni teatarski festival MESS 2023 

Ad 18) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Međunarodni muzički festival Jazz Fest Sarajevo 2023 

Ad 19) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, Sarajevo Big Band 2023 

Ad 20) 

Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, 62. Međunarodni književni festival „Sarajevski dani poezije 2023 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od 12. 

do 20. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika 

se nije izjasnilo)  usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 12. do 20. dnevnog reda vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Gradonačelnica. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnog tijela su dostupna 

gradskim vijećnicima. 

U raspravi su svoja mišljenja iznijeli gradska vijećnica Biljana Lazarević, zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović  i gradski vijećnik Ratko 

Orozović. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i uz jedan 

„suzdržan“ glas prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo)  

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 
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Sarajevo 8. Međunarodni festival književnosti „Bookstan. No East. No West. 2023“, kako je 

predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnik se nije izjasnilo)  

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „14. Balet Fest Sarajevo 2023“, kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnik se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „29. Sarajevske večeri muzike SVEM 2023“, kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „9. Festival dječije umjetnosti FEDU 2023“, kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „27. Festival „Baščaršijske noći 2023“, kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „63. Internacionalni teatarski festival MESS 2023“, kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku  o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „Međunarodni muzički festival Jazz Fest Sarajevo 2023“, kako je predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila)  

usvojilo je  Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „Sarajevo Big Band 2023“ , kako je predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila),  

usvojilo je Odluku o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo 62. Međunarodni književni festival „Sarajevski dani poezije 2023“, kako je 

predložena. 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-26-festival-bascarsijske-noci-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-medjunarodni-muzicki-festival-jazz-fest-sarajevo-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-medjunarodni-muzicki-festival-jazz-fest-sarajevo-2022/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-sufinansiranju-kulturne-manifestacije-od-posebnog-interesa-za-grad-sarajevo-sarajevo-big-band-2021/


17 

 

Ad 21) 

Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Izvještaj je podnijela Gradonačelnica. 

Materijal su  razmatrala nadležna radna tijela: Odbor za društvene djelatnosti te Komisija za 

Statut i akte. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Bez rasprave, na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko 

vijeće Grada Sarajeva,  jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu 

sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. 

godini, kako je podnesen. 

 

Ad  22)  

Nacrt Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika bosanskom kralju Tvrtku I 

Kotromaniću 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Nacrt Odluke je utvrdila Komisija za spomenike zajedno s prijedlogom zaključka kojim bi se 

Nacrt Odluke uputio u javnu raspravu kako je to navedeno u predloženom zaključku.   

Materijal je  razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim 

vijećnicima. 

Za riječ se javila gradonačelnica Benjamina Karić koja je u svom izlaganju obrazložila 

rješenja  sadržana u Nacrtu Odluke. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestovali su  gradski vijećnik Ratko Orozović, gradski 

vijećnik Željko Majstorović i zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva Dragan Stevanović: 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o izmjeni Odluke o podizanju spomenika 

bosanskom kralju Tvrtku I Kotromanić upućuje u javnu raspravu kako je i predloženo. 

 

Ad 23) 

Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrala Komisija za pitanja mladih.   

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o implementaciji Plana 

djelovanja za mlade. 
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Ad 24) 

Informacija o izgradnji biciklističke staze na području općine Novo Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje je podnijela gradonačelnica Benjamina Karić i odgovorila na pitanja koja 

je u raspravi postavio gradski vijećnik Toni Vukadin. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o izgradnji biciklističke staze na području 

općine Novo Sarajevo. 

Ad 25) 

Informacija o realizaciji projekta „Izrada Glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije 

objekta bivše zgrade SDK kod Vječne vatre“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrala nadležna radna tijela: Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog 

zemljišta te Administrativna komisija. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim 

vijećnicima. 

 

Uvodno izlaganje je podnijela gradonačelnica Benjamina Karić.  

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović i zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan 

Stevanović. 

 

Poslje rasprave, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

je Gradsko vijeće Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji projekta 

„Izrada Glavnog projekta rekonstrukcije i adaptacije objekta bivše zgrade SDK kod 

Vječne vatre“ 

 

Ad 26) 

Informacija o postupku uknjižbe objekta Vijećnice 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrala nadležna radna tijela: Administrativna komisija i Komisija za 

Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

Uvodno izlaganje je podnijela gradonačelnica Benjamina Karić.  

 

Uslijedila je rasprava u kojoj je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović 
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postavio odrđena pitanja na koje je odgovore sa dodatnim obrazloženjem dala 

gradonačelnica Benjamina Karić. Dalje je u raspravi učestvovao i gradski vijećnik Željko 

Majstorović . 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o postupku uknjižbe objekta Vijećnice. 

Ad 27) 

Informacija o  postupku naplate sredstava iz bankovne garancije po ugovoru o javnom 

dočeku Nove 2023. godine  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrala nadležna radna tijela: Administrativna komisija i Odbor za budžet 

i finansije .  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

Uvodno izlaganje je podnijela gradonačelnica Benjamina Karić.  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informacija o postupku naplate sredstava iz bankovne 

garancije po ugovoru o javnom dočeku Nove 2023. godine. 

Ad 28) 

Informacija o uspjehu učenika srednjih škola na području grada Sarajeva u školskoj 

2021./2022. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su razmatrala nadležna radna tijela: Komisija za pitanja mladih i Odbor za 

društvene djelatnosti.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o uspjehu učenika srednjih škola na 

području grada Sarajeva u školskoj 2021./2022. godini. 

Ad 29) 

Informacija o upisu učenika u srednje škole na područja grada Sarajeva u školskoj 

2022./2023. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su  razmatrala nadležna radna tijela: Komisija za pitanja mladih i Odbor za 

društvene djelatnosti.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o upisu učenika u srednje škole na 

područja grada Sarajeva u školskoj 2022./2023. godini. 

Ad 30) 

Informacija o aktivnostima Grada Sarajeva na zaštiti sarajevskog ćevapa kao 

autohtonog domaćeg proizvoda 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za lokalni biznis i turizam. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima Grada Sarajeva na zaštiti 

sarajevskog ćevapa kao autohtonog domaćeg proizvoda. 

 

Ad 31) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 27. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- dvije inicijative gradskog vijećnika Dragana Stevanovića sa zahtjevom za izjašnjenje 

Gradskog vijeća;  

- dvije inicijative gradskog vijećnika Adija Škaljića; 

- dvije inicijative gradskog vijećnika Roberta Plešea sa zahtjevom za izjašnjenje;  

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Vedada Deljkovića sa zahtjevom za izjašnjenje; 

- tri inicijative gradskog vijećnika Muamera Mekića sa zahtjevom za izjašnjenje; 

- jedna inicijativa Odbora za lokalni biznis i turizam; 

- tri inicijative gradskog vijećnika Samira Bejića. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 

 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 

 

1. Zamjenik predsjedvajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović  je uputio inicijativu 

sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da Grad Sarajevo pokrene aktivnosti na izradi studije postojećeg stanja i 

studije mogućih načina zaštite revitalizacije i rekonstrukcije Nacionalnog spomenika 

Hastahana koji se nalazi na području općine Stari Grad, na Kovačima, u ulici 

Halilbašića. Hastahana je prva bolnica modernog tipa napravljena na Balkanu, na kraju 

austrougarskog perioda, koja je čak i prve tri godine austrijskog perioda korištena kao 

jedina bolnica u gradu Sarajevu i u Bosni i Hercegovini, do izgradnje čuvene 
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Zemaljske bolnice na Koševu. Bolnica je imala dva odjeljenja, muško i žensko, 

apoteku, prateće sadržaje i ljekare koji su školovani i koji su radili u Pešti i Beču. U 

toj bolnici je, prvi put u Južnoj Evropi, izvršena operacija na mozgu od strane čuvenog 

neurohirurga sa bečke klinike. Lokalitet je zaštićen odlukom državne komisije kao 

lokalitet sjećanja i kao takav po UNESCO-ovim kriterijima spada u nacionalne 

spomenike, ali je u izuzetno lošem stanju. Kao mogući subjekti koji se mogu uključiti  

prilikom izrade ove studije su Udruženje građana za zaštitu i revitalizaciju Hastahane, 

Katedra za zaštitu kulturno- historijskog i građevinskog nasljeđa Arhitektonskog 

fakulteta koja ima odgovarajuće planove i odgovarajuću dokumentaciju kao i sve 

ostale relevantne institucije. U projekat bi bilo dobro uključiti i studente“. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

2. Zamjenik predsjedvajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović  je uputio inicijativu 

sljedećeg sadržaja:   

„Upućujem inicijativu Gradonačelnici da poduzme potrebne aktivnosti da Grad 

Sarajevo na zgradi glavne pošte u Sarajevu, ulica Obala Kulina bana, postavi spomen 

ploča u čast narodnog heroja Fuada Midžića sa dvojezičnim tekstom (bosanski i 

engleski jezik) i tražim da  se Gradsko vijeće izjasni o podnesenoj inicijativi.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

3. Gradski vijećnik Robert Pleše  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Na osnovu Izvještaja o glavnom pregledu mosta Ars Aevi, urađenog u mjesecu maju 

2019. godine od strane IPSA Institut d.o.o. Sarajevo, pokrećem inicijativu da 

Gradonačelnica u saradnji sa  Načelnikom Općine Novo Sarajevo u skladu 

preporukama iz Izvještaja, pokrenu sve neophodne radnje radi obezbjeđivanja 

finansijskih sredstava za sanaciju pomenutog mosta.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradskai vijećnika se nisu 

izjasnio) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 

 

4. Gradski vijećnik Robert Pleše  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Zadužuje se Gradonačelnica da u narednom periodu organizuje sastanak sa 

načelnicima četiri  gradske  općine, Kantonalnim ministrom komunalne privrede, 

infrastrukture, uređenja, građenja i zaštite okoliša radi zajedničkog pristupa izrade 

„Katastra zelenih površina“ grada Sarajeva.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradskai vijećnika se nisu 
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izjasnio) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 

 

5.  Gradski vijećnik Muamer Mekić  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da Grad Sarajevo, u skladu sa svojim finansijskim  mogućnostima, 

pomogne odlazak naše Futsal  reprezentacije gluhonijemih i nagluhih lica na Svejtsko 

prvenstvo u Brazilu u novembru ove godine.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 

 

6.  Gradski vijećnik Muamer Mekić  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je podnijeti inicijativu Resornom ministarstvu za odgoj i obrazovanje 

Kantona Sarajevo te Skupštini i Vladi Kantona Sarajevo koja se tiče uvođenje 

obaveznog historijskog časa za učenike završnih razreda u osnovnim i srednjim 

školama u Kantonu Sarajevo o genocidu u Srebrenici u Memorijalnom centru 

Potočari.“ 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 

 

7.  Gradski vijećnik Muamer Mekić  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da Grad Sarajevo kupi jednu "pametnu" tablu za potrebe Javne ustanove 

Osnovna škola „Saburina“. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 

 

8.  Gradski vijećnik Vedad Deljković   je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi razmotri 

mogućnost izdvajanja neophodnih finansijskih sredstava u iznosu od 3.864,80 KM 

Kantonalnoj javnoj ustanovi „DOM ZA DJECU BEZ RODITELJSKOG 

STARANJA“ (Dom Bjelave) na ime nabavke kuhinjskih aparata u objektu (kući) u 

selu Ledići, Bjelašnica koju je ova KJU dobila na korištenje od Fondacije „Probitra“. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je pozvao gradske 

vijećnike da usmeno postave vijećnička pitanja. 

 

9. Gradski vijećnik Srđan Srdić je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

Podnosi se inicijativa da se obezbijede novčana sredstva za nabavku tri klima uređaja 

za potrebe obdaništa „Košuta“ u naselju Trg heroja u Općini Novo Sarajevo. Uprava 

obdaništa i roditelji čija djeca borave u pomenutom obdaništu zamolili su za pomoć. 

Nabavka klima uređaja sa ugradnjom iznosila bi po predračunu oko 7.600,00 KM. 

 

10. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je podnio 

inicijativu sljedećeg sadržaja:  
Upućuje se inicijativa da se  most preko puta Vijećnice nazove koji još nema zvanično ime, 

imenuje  po Akademiku Muhamedu Filipoviću  

Zatražio da se Gradsko vijeće o ovoj inicijativi izjasni na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća.     
 

11.Gradski vijećnik Ratko Orozović  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

Upućuje se  apel građanima koji koriste automobile kao pojedinci posebno u vršnim 

satima, da ovu praksu izmijene kako bi se smanjile gužve u saobraćaju, a time i štetni 

učinak izduvnih gasova. 

Upućuje se inicijativa JU Televizija Kantona Sarajevo da osmisli i realizuje program 

edukativnog sadržaja kojim će se ukazati na pravila vožnje u kružnom toku jer se može 

uočiti da brojni vozači ova pravila krše. 

Upućuje se inicijativa nadležnom organu Kantona Sarajevo da utvrdi vrijeme za obuku 

vozača na saobraćajnicama na području Sarajeva  tako da se obuka ne može vršiti prije 

10.00 sati ujutro.  

 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 27. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13.50 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      
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